
6 Dimarts, 22 De juliol Del 2014

Andorra

Treballem per fer més fàcils els moments més difícils ...
• Incineracions 
	 (concessió	oficial)
• Trasllats internacionals
• Repatriaments

• Venda i col·locació de làpides
• Servei de floristeria 
 nacional i internacional
• Gestió integral de tràmits per defunció
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El Partit Socialdemòcrata (PS) 
no està d’acord ni amb la forma 
ni amb el fons del projecte de 
llei qualificada del pla de pen-
sions de la funció pública. Per 
aquesta raó el primer secretari 
de la formació, Pere López, creu 
que el grup parlamentari social-
demòcrata no tindrà més remei 
que acabar presentant una es-
mena a la totalitat al text. 

Pel que fa al primer aspecte, 
el partit de l’oposició creu que 
no es compleix la Llei de fun-
ció pública ni la Llei del cos de 
policia. En aquest sentit, el PS 
considera que el procediment 
utilitzat no ha estat el correcte 
perquè faltaria l’informe pre-
ceptiu de la comissió consultiva 
en haver-se fet canvis al projec-
te de llei “sense haver informat 
tots els seus membres”. A més, 
faltaria també l’informe que ha 
de fer una comissió de la Policia 
quan es regulen aspectes relaci-

onats amb el cos, una cosa que 
tampoc ha fet. “Creiem que el 
Govern i la Sindicatura no han 
anat prou amb cura, malgrat 
que la seva obligació és complir 
les lleis”, va dir López, després 
de la reunió que va mantenir 
ahir, juntament amb la con-
sellera general Rosa Gili, amb 
representants de la Plataforma 
Sindical de Funcionaris. 

El PS entén també que és 
“poc seriós i respectuós” amb 
els afectats i els consellers gene-
rals que després de més de tres 
anys en què no s’ha intentat 
el  consens amb els partits de 
l’oposició ni amb els sindicats es 
vulgui ara aprovar aquest pro-
jecte de llei per la via d’urgèn-
cia. López creu que difícilment 
el seu grup parlamentari tindrà 
a punt les esmenes al mes de se-
tembre, motiu pel qual demana-
ran una pròrroga per allargar el 
període d’esmenes.

Els socialdemòcrates afir-
men, pel que fa al fons de la 

qüestió, que s’ha de crear un 
pla de pensions, però van dei-
xar clar que “no compartim 
l’alarmisme” que la majoria 
demòcrata ha fet sobre aquest 
tema “perquè hi ha solucions”. 
López va manifestar que la re-
forma havia de començar per la 
Llei de funció pública, regulant 
tots aquells aspectes que preo-
cupen els funcionaris, com per 
exemple la mobilitat, i també la 
ciutadania. “Ens hauria de pre-
ocupar tenir una administració 
eficient i que treballi”, va opinar 
López. 

En relació amb la sessió que 
el Consell celebrarà dijous, amb 
onze punts a l’ordre del dia, 
López va dir que donaran su-
port a la proposició de llei sobre  
les unions civils presentada pels 
demòcrates. López va argumen-
tar que d’aquesta manera es tor-
narà a crear debat sobre aquesta 
qüestió i va defensar de nou que 
la unió entre persones del ma-
teix sexe s’anomeni matrimoni.

El PS es referma en contra del fons i 
la forma del text del pla de pensions
El primer secretari, Pere López, augura que el grup parlamentari presentarà una esmena a la totalitat al text
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Pere López i Rosa Gili es van reunir amb els membres de la Plataforma Sindical.
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Pere López

Creiem que el Govern 
i la Sindicatura no han 
anat prou amb cura 
en fer complir la llei

Votarem la presa en 
consideració de la llei 
d’unions civils i així hi 
haurà debat del tema

La consellera general demòcra-
ta Meritxell Mateu s’ha despla-
çat a Turquia per presidir una 
missió d’observació preelectoral 
de l’Assemblea Parlamentària 
del Consell d’Europa (APCE). 
El Bureau de l’APCE va decidir 
constituir una comissió ad hoc 

encarregada d’observar les elec-
cions presidencials que tindran 
lloc a Turquia el 10 d’agost i es 
va designar Mateu com a pre-
sidenta. El Bureau també va 
acordar que Mateu presidís la 
missió d’observació preelecto-
ral que, del 21 al 22 de juliol, 
es troba a Ankara per reunir-se 
amb el president de l’Assemblea 

Nacional de Turquia, amb els 
candidats a l’elecció presiden-
cial, amb la delegació turca a  
l’APCE, i amb representants de la 
comissió electoral, de la societat 
civil i dels mitjans de comunica-
ció.  La missió vol constatar que 
el marc jurídic a Turquia sigui el 
més adient per fer uns comicis 
democràtics i transparents.

Mateu presideix una missió 
del Consell d’Europa a Turquia
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